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TYC:مسیقطعامیماند
کانــال نزدیک بــه لیونل 
مســی تاکید کرد که او قطعا 
قــراردادش را با پاری ســن 
ژرمــن تمدید خواهــد کرد 
با این حال رومــرو، خبرنگار 
این  تاکید کرد که  اسپانیایی 
بازیکن از پاری سن ژرمن جدا 

می شود.
به گزارش ایســنا، لیونل مسی دومین فصل حضورش در پاری سن ژرمن را 
تجربــه می کند. او تا پایان فصل جاری با تیم پاریســی قرارداد دارد و خبرهای 

زیادی درباره جدایی او و حضورش در لیگ عربستان به گوش می رسد.
شــبکه TYC نزدیک به مسی اعلام کرد که این بازیکن قطعا در پاری سن 
ژرمن باقی خواهد ماند و تنها یک مساله در تمدید قرارداد او با تیم پاریسی باقی 
مانده است و آن این که او تا سال ۲۰۲۴ با تیم تمدید کند یا این که قرارداد دو 

ساله دیگری را به امضا برساند.
در قرارداد مســی یک بند وجود دارد کــه در صورت توافق دو طرف، قرارداد 
دو ساله او یک سال دیگر یعنی تا سال ۲۰۲۴ تمدید شود اما باتوجه به آمادگی 
بالایی که مســی در فصل جاری داشته اســت این احتمال وجود دارد که پاری 
سن ژرمن یک قرارداد دو ساله دیگر به مسی پیشنهاد دهد تا او ۴ سال در تیم 

پاریسی حضور داشته باشد.
این خبر کانال TYC در حالی اســت که جرارد رومرو، خبرنگار سرشــناس 
اسپانیایی دقیقا عکس آن را اعلام و تایید کرد که مسی قراردادش را با پاری سن 

ژرمن تمدید نخواهد کرد و از تیم جدا می شود.
رومرو در پستی نوشــت: مردم را رها کن تا آنچه را که دوست دارند بر زبان 
آورند اما من قاطعانه از امروز اعلام می کنم که لیونل مســی در پاری سن ژرمن 

باقی نخواهد ماند و قراردادش را تمدید نمی کند.
مسی در فصل جاری آمادگی بسیار بالایی از خود نشان داده است و باتوجه به 
قهرمانی که در جام جهانی با آرژانتین به دست آورد به احتمال خیلی زیاد بازهم 
توپ طلا را به دست آورد تا یک رکورد تکرار نشدنی را به نام خود به ثبت برساند.

فدراسیونکشتیدرسالچقدرهزینهمیکند؟
و  اجرایی  هیــات  اعضای 
رئیس فدراســیون کشتی در 
مــورد بودجه مــورد نیاز این 

رشته گفت و گو کردند.
به گزارش ایسنا، یازدهمین 
جلســه هیات اجرایی کمیته 
ملی المپیک بــا حضور اعضا 
در دفتر محمود خســروی وفا 
برگزار شد و در این جلسه علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی حضور داشت که 

بیشتر در مورد بودجه مورد نیاز کشتی صحبت کرد.
او در نشســت با اعضای هیات اجرایی گزارشــی را از عملکرد این رشته ها و 
هزینه های انجام شده ارائه داد و خواستار افزایش قابل توجه بودجه این رشته شد.
گفته می شــود که دبیر در این نشســت اعلام کرده که سالیانه ۳۰۰ تا ۴۰۰ 
میلیــارد تومان برای تمام مواردی از اعزام گرفته تا ایجاد زیر ســاخت ها هزینه 
می کند بنابراین مشخص کنند که بر چه اساسی قرار است بودجه به فدراسیون ها 
تعلق بگیرد. او همچنین عنوان کرده است که اگر بر اساس تعیین شاخص باشد 
چه مواردی ملاک این شــاخص است. اگر شاخص، مدال آوری در ادوار مختلف 
المپیک است بگویند چند درصد از مدال های گرفته شده مربوط به کشتی بوده 

است؟
 اگر شاخص، مدال آوری در المپیک توکیو باشد که کشتی ۶۵ درصد مدال ها 
را گرفته است و اگر هم شاخص مدال طلای المپیک توکیو باشد که کشتی در 

المپیک توکیو مدال طلا داشته است.
اعضای هیات اجرایی در مورد این مســئله به بحث پرداختند که البته جمع 
بندی نهایی نشد و احتمالا هیات اجرایی یک جلسه دیگر با دبیر برگزار می کند.
در این جلســه قرار بود که در مورد جدول کمک مالی به فدراســیون ها هم 
صحبت شــود که فرصت نشد و قرار است سه شنبه هفته آینده یک جلسه فوق 

العاده هیات اجرایی برگزار شود.
مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک قرار بود نشست خبری را در مورد 
مصوبات جلســه هیــات اجرایی برگزار کند که به دلیل برگزاری جلســه ای در 

سازمان برنامه ریزی و بودجه لغو شد.

توافقمودریچباالنصر
باشــگاه النصر عربســتان 
برای عقد قــرارداد دو و نیم 
ساله با مودریچ پیشنهاد ۱۰۰ 
میلیون یورویی به این بازیکن 

کروات داده است.
به گزارش ایســنا ، النصر 
رونالدو  کریستیانو  عربستان، 
را در فصــل نقــل و انتقالات 

زمستانی جذب کرد.
بسیار بعید اســت که رونالدو تنها ستاره بزرگ و سرشناس النصر باشد. این 
باشــگاه متمول به دنبال آوردن دیگر ستاره های بزرگ فوتبال جهان است و این 

بار با مودریچ وارد مذاکره شده است.
مودریچ که ۳۷ ســال ســن دارد تا پایان فصل با رئال مادرید قرارداد دارد و 
هنوز قراردادش را برای فصل بعد  تمدید نکرده اســت و این باعث شده تا النصر 

به جذب او امیدوار باشد.
باشگاه عربســتانی برای عقد قرارداد دو و نیم ساله با مودریچ پیشنهاد ۱۰۰ 
میلیون یورو را به او داده است و بسیار سخت است که بازیکنی با این سن و سال 

حاضر باشد که این پیشنهاد بسیار خوب را رد کرد.
البته نواف الآسیوی، خبرنگار عربستانی تاکید کرد که با مودریچ توافق نهایی 
صورت گرفته اســت و این بازیکن راهی النصر خواهد شد تا هم بازی کریستیانو 

رونالدو شود.
سایت ورزشی المیدان عربستان هم این خبر را تایید و از توافق نهایی با هافبک 

کروات رئال مادرید خبر داد.
النصر در تابستان سال قبل هم به جذب مودریچ علاقه داشت اما این هافبک 
کروات تصمیم گرفت که در رئال باقی بماند و به پیشــنهاد تیم عربستانی پاسخ 

منفی داد.
النصر در فصل جاری لیگ عربســتان عملکرد خوبی از خود نشان داده است 
و در صــدر جدول رده بنــدی جای دارد. این تیم با جذب فوق ســتاره ای مثل 

کریستیانو رونالدو امیدوار به قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیاست.

افشاگریحامدپاکدلازپیشنهاد»عالی«استقلال
حامد پاکــدل که اخیرا از 
تیم فوتبال پرســپولیس جدا 
شده است فاش کرد پیش از 
پیوستن به این تیم پیشنهاد 
خوبی را از استقلال رد کرده 

است.
به گــزارش  مهــر، حامد 
پاکــدل مهاجم تیــم فوتبال 
پرســپولیس بعد از یک فصل و نیم حضور در این تیم، از جمع سرخپوشان جدا 

شد و با باشگاه تراکتور تبریز به توافق رسید.
پاکــدل پس از آنکه در این فصل فرصت زیادی برای بازی در تیم یحیی گل 

محمدی پیدا نکرد، ترجیح داد در توافق با پرسپولیس، از این باشگاه جدا شود.
این مهاجم با انتشــار پیامی در اینســتاگرام خود از هواداران پرســپولیس 
خداحافظی و از بازی در این تیم و حمایت هواداران قدردانی کرد. پاکدل البته در 
بخشی از پیام خود تاکید کرد قبل از حضور در پرسپولیس، »پیشنهادات عالی« 
تیم های دیگر با شــرایط فوق العاده از جمله تیم استقلال را نپذیرفته است تا به 

آرزویش یعنی بازی در پرسپولیس برسد.
پاکــدل همچنین خبر داد مطالباتش را به خاطر عشــق و علاقه به این تیم 
بخشیده است و از آن به عنوان »کوچکترین« کاری که می توانست انجام بدهد، 

یاد کرده. 

اخبار کوتاه

اشتباهات داوری هفته  شــانزدهم رقابت های لیگ برتر 
آیینه ای تمام نما از وضعیت اسفناک داوری در فوتبال ایران 

است.
به گزارش ایرنا، شانزدهمین هفته  رقابت های لیگ برتر 
فوتبال ایران در شــرایطی به اتمام رســید که بازهم شاهد 
اشتباهات تاثیرگذار داوران بودیم که نتایج خیلی از مسابقات 
را نامطلوب کرد. اشتباهاتی که میزان آن مدتهاست از حالت 

عادی خارج شده و به شرایط اضطرار رسیده است.
بارهــا در گزارش هــای مختلف به مربیــان، بازیکنان و 
مدیران انتقاد داشته ایم که میزان اعتراضات آنها به مسائل 
داوری بســیار زیاد و حالت بهانه و فــرار رو به جلو به خود 
گرفته است اما بد نیست کمی زاویه  دوربین را تغییر دهیم!

در این هفته ها شاهد اشتباهاتی از سوی تیم های داوری 
هســتیم که گذر کردن از کنار آنها به سادگی، امکان پذیر 
نیست. داوران حاضر در لیگ مرتکب اشتباهاتی می شوند که 

شاید در سطوح پایین هم شاهد آنها نباشیم.
همانطور که جامعه  فوتبال معتقد اســت وجود فناوری 
کمک داور ویدئویی/VAR و امکاناتی مانند سیستم رادیویی 
چیزهایی اســت که باید در اختیار داوران قرار داشته باشد 
و آنها با توجه به فشــاری که تحمل می کنند، دســتمزدی 
بسیار ناچیز دریافت می کنند، اما نمی توان چشم ها را به روی 
اشــتباهات فاحش آنها بست. کافیست نگاهی به اشتباهات 

رخ داده در هفته  اخیر بیندازیم.
دیدار تیم های مس رفســنجان و نســاجی مازندران در 

حالی با تساوی یک بر یک به اتمام رسید که اگر اشتباهات 
تیم داوری در کار نبود، می توانســت بــا برتری ۲ بر صفر 
میزبان خاتمه پیدا کند. ابتدا رضا حیدری، کمک داور مسابقه 
در نیمه  نخست گل سالم کریم زاده، بازیکن مس را آفساید 

و مردود اعلام کرد.
تصاویر آهسته اما نشان می داد که مدافع راست نساجی 
حدود یک متر آفســاید را پر کرده و با چشم غیر مسلح هم 

می شد این مساله را تشــخیص داد. در ادامه کمیل غلامی 
یک پنالتی بحث برانگیز را برای تیم میهمان گرفت و نساج ها 
در دقیقه  ۸۷ نتیجــه  بازی را یک بر یک کردند تا ۲ امتیاز 

حساس از چنگ مس رفسنجان در برود.
در دیدار تیم های هوادار و آلومینیوم نیز سید رضا مهدوی 

اشتباه مهلکی را مرتکب شد.
این داور باتجربه در اواخر نیمه  نخست یک پنالتی  برای 

تیم میزبان گرفت که تصاویر آهســته نشان می داد خطای 
مذکور، مشــخصا بیــرون محوطه  جریمه رخ داده اســت. 
مهدوی در ادامه مهدی رحمتی را به دلیل اعتراض از کنار 

زمین اخراج کرد.
در مسابقه  بین پرسپولیس و ذوب آهن، داور بازی یعنی 
وحید کاظمی، به راحتی از کنار خطای هند مدافع ذوب آهن 

گذشت.
این بازیکن از دســت خود برای جلوگیری از عبور ضربه  
ایستگاهی امید عالیشــاه کمک گرفت. داور در این صحنه 

می توانست یک پنالتی برای سرخ پوشان تهرانی اعلام کند.
در دیدار سپاهان و استقلال طبق نظر اکثر کارشناسان 
شــهریار مغانلو به دلیل خطای شــدید باید از بازی اخراج 

می شد اما حسن اکرمی به یک کارت زرد بسنده کرد.
این ها بخش قابل توجه اشتباهات بزرگ داوران در هفته  

شانزدهم رقابت های لیگ برتر بود که به آن پرداخته شد.
صحنه هــای دیگــری نیــز بودنــد که قضــات میدان 
می توانستند تصمیمات بهتری را بگیرند اما اینطور نشد. به 
نظر می رسد کمیته  داوران و مسئولان فدراسیون فوتبال باید 

تصمیمی جدی درباره  وضعیت کیفی داوران اتخاذ کنند.
بدون شــک با حضور VAR دُز این اشــتباهات کم تر 
خواهد شد اما نمی توان به تمام شدن آنها دل بست. موضوع 
مشخص این اســت که اکثریت داوران حال حاضر فوتبال 
ایران از لحاظ کیفی در شــرایط خوبی به ســر نمی برند و 

همین مساله باعث افزایش جنجال ها شده است.

وزارت ورزش پیگیر پرونده یکی از مدیران فدراســیون 
فوتبال شــده که در کمیته اخلاق در دست بررسی است؛ 
پرونده ای که ظاهرا ابعاد تازه تری پیدا کرده و شــامل ارکان 
اصلی تر فدراســیون هم می شــود. به گــزارش  مهر، هفته 
گذشته بود که خبر بررسی پرونده یکی از مدیران فدراسیون 
فوتبال در کمیته اخلاق این فدراسیون با اتهام تخلف مالی 

در خبرگزاری مهر منتشر شد. )
موضوع اصلی این پرونده، ابهامات مالی و وصول نشــدن 
درآمدهایی اســت که فدراســیون پیش از سفر به اتریش 
و برگــزاری دو بازی تدارکاتی مقابل اروگوئه و ســنگال در 

مهرماه و قبل از شروع جام جهانی وعده آن را داده بود.
طبق قرارداد فدراســیون با شــرکت اتریشــی قرار بود 
ایران از این دو مســابقه از بلیت فروشی، پخش زنده بازی و 
تبلیغات محیطی مبلغی در حدود ۸۰۰ هزار دلار به دست 
بیاورد اما در نهایت پس از پرداخت ۴۰۰ هزار دلار از سوی 
فدراســیون، تنها مبلغ ۱۵۰ هزار دلار از شرکت مذکور به 

حساب فدراسیون واریز شده است.
نامشخص بودن وضعیت ۶۵۰ هزار دلار باقیمانده از این 
شــرکت و سفر مشــکوک مدیر مربوطه فدراسیون فوتبال 

به آلمان پس از اردوی اتریش باعث شــد تا کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال برای بررسی ابهامات وارد کار بشود.

همانطور که   پیش از این گزارش داده بود، فشــارهای 
مختلفی به کمیته اخــلاق برای مختومه کردن این پرونده 
از ســوی برخی افراد وارد شده است اما شواهد جدید نشان 
می دهد ابعاد پرونده بزرگ تر از آنچیزی است که قبلًا به آن 

پرداخته شده است.
پیگیری ها حاکی اســت اتهامات این مدیر تنها مربوط 
به پرونده بازی های تدارکاتی با ســنگال و اروگوئه نیست و 
پرونده های دیگری هم از قراردادهای مالی مختلف برای این 

عضو فدراسیون فوتبال مفتوح است.
عــلاوه بر این، پای بعضی دیگر از مدیران و ارکان اصلی 
فدراســیون هم به این پرونده ها باز شــده است تا مشخص 
بشــود اتهام فساد در فدراســیون مختص یک مدیر و یک 

بخش نیست.
این موضوع باعث شــده تا وزارت ورزش هم پیگیر این 
پرونده ها و جلسات کمیته اخلاق بشود و در جریان اتفاقاتی 

که در فدراسیون فوتبال رخ داده، قرار بگیرد.
این تنهــا پرونده مهم باز در کمیته اخلاق فدراســیون 

فوتبال نیســت. دو روز پیش بود که یونس اســدی مقدم 
رئیــس این کمیته از تشــکیل کارگروهی با حضور کمیته 

اخلاق، حراست و افسر حفاظت از کودکان کمیته پزشکی 
برای رسیدگی به اتفاقات مدرسه فوتبال در مشهد خبر داد.

باشگاه پرسپولیس برای جذب یک مهاجم جدید خارجی 
به جمع بندی رسید.

به گزارش ایرنا، باشگاه پرسپولیس پس از منتفی شدن 
جــذب ولینگتون، ســراغ یک گزینه جدیــد دیگر رفت و 

مذاکرات مثبتی را با یک بازیکن برزیلی انجام داده است.
حالا لئوناردو پریرا ۳۱ ساله در آستانه سرخپوش شدن 

قرار دارد.
پریرا قابلیت بازی در پست وینگر و مهاجم هدف را دارد. 
این بازیکن قرار اســت جایگزین یورگن لوکادیا در فهرست 
پرسپولیس شود. پریرا شاید به اندازه یورگن لوکادیا مطرح 
نباشد، اما قهرمانی او در سطح اول فوتبال برزیل و بلژیک، 
او را جزو پر افتخارتریــن بازیکنان خارجی حاضر در ایران 

تبدیل خواهد کرد.
این بازیکن سابقه بازی در پالمیراس تیم مطرح برزیلی را 

دارد جایی که با این تیم یک جام حذفی و یک لیگ را فتح 
کرد. او ســپس به کلوب بروژ رفت و چهار سال هم در این 

تیم درخشید اما سال ۲۰۱۸ از کلوب بروژ جدا شد.
نکته جالب این اســت کــه کاوه رضایی در آن ســال 

جایگزین او در این تیم بلژیکی شد.
پریرا ســپس به فوتبال ژاپن رفت و در تیم ماتسوموتو 
یاماگا و ســان فرس هیروشــیما رفت که در این تیم ها هم 
عملکرد خوبی داشت. تیم مطرح گامبو اوساکا تیم آخر پریرا 
بود که حالا این باشــگاه خبر جدایی این ستاره ۳۱ ساله را 
منتشر کرد تا کار سرخپوشان تهرانی برای جذب او راحت 

باشد چرا که به عنوان بازیکن آزاد سراغ او خواهند رفت.
ارزش او در ســایت ترانسفر مارکت ۶۰۰ هزار یورو ذکر 
شده است اما ظاهرا طرفین با مبلغ ۷۰۰ هزار یورو برای یک 

فصل و نیم به توافقاتی رسیده اند.

وضعیت داوری لیگ برتر در شرایط اضطرار

ورودوزارتورزشبهپرونده۶۰۰هزاردلاریفوتبال

جایگزینلوکادیادرپرسپولیسمشخصشد

ســرمربی هوادار تهران در خصوص شایعه حضورش در 
استقلال واکنش نشان داد.

ســاکت الهامی ســرمربی هوادار تهران در گفت و گو با 
ایلنا در خصوص شایعه جذب چند بازیکن از نساجی اظهار 
داشت: در ابتدا باید بگویم از بازیکنان قدیم خودم هر بازیکنی 
دوست داشته باشد به هوادار بیاید قدمش روی چشم ولی از 
نساجی به خاطر شخص رضا حدادیان بازیکن نمی گیرم به 
خاطر اینکه اون تیم هم تیم من اســت به مانند تراکتور که 
با این تیم هم به قهرمانی رسیده ام. اگر مسعود شجاعی هم 
به تیم هوادار آمد با هماهنگی شخص حدادیان بود. مسعود 
با مهندس مشــورت کرده بود و من هم با فراغ بالا پذیرای 
کاپیتان سابق تیم ملی شدم. باید بگویم حمید مطهری در 

نساجی بسیار خوب کرده و به وی تبریک می گویم.
وی در خصوص جذب احتمالی رشید مظاهری نیز ادامه 
داد: رشــید هم جزو بازیکنانی اســت که در تراکتور با هم 
کار کرده ایم. این بازیکنان برای من زحمت کشیده و قابل 

احترام هستند.

سرمربی هوادار درخصوص تساوی مقابل آلومینیوم اراک 
در لیگ برتر افزود: آلومینیوم از ما بهتر بود . این حرف را هم 
به مهدی رحمتی و هم رجائیان مدیرعامل این باشگاه گفتم. 
روز بد ما بود و شهامت گفتن این موضوع را دارم. بازیکنانم 
تمام زحمت خود را کشیدند ومقصر این نتیجه من هستم و 
دلایلش را هم خود بازیکنان می دانند. من حتی به رحمتی 
تماس گرفتم و به وی بابت بازی خوب تیمش تبریک گفتم .

الهامــی درخصــوص شــایعه مذاکره اش با اســتقلال 
خاطرنشــان کرد: اســتقلال الان مربی دارد و باید به وی 
زمان داد.خوشحالم که در چند سال گذشته جزو گزینه های 
اســتقلال بوده ام و به عنوان هوادار همیشته نتایج این تیم 

را دنبال می کردم. 
در ســال هایی هــم که به عنــوان مربــی در این تیم 
حضور داشــته ام را فراموش نمی کنــم ولی الان باید بگویم 
ایــن تیم مربی خوبی بــه نام ســاپینتو دارد و باید به وی 
 زمــان داد تا کارش را دنبال کنــد. الان تمام تمرکزم روی

موفقیت هوادار است.

الهامی:خوشحالمجزوگزینههایاستقلالهستم

مطالبات گابریل پین و هرویه میلیچ پرداخت 
شد تا پنجره نقل و انتقالاتی آبی پوشان تا ساعاتی 

دیگر باز شود.
به گزارش ایرنا، یکی از بزرگ ترین دغدغه های 
علی فتــح الله زاده در هفته هــای اخیر پرداخت 

بدهی به هرویه میلیچ و گابریل پین بود.
اولیــن پرونــده مربوط به هرویــه میلیچ بود، 
بازیکــن کرواتی که بازی هــای خاطره انگیزی با 
پیراهن آبی  به نمایش گذاشت و چند گل حساس 
به ثمر رســاند. میلیچ پس از جدایی از استقلال 

مدت ها برای دریافت مطالبات خود با مدیران این تیم رایزنی کرد اما وقتی موفق به دریافت حق و حقوق خود نشد 
به فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( شکایت کرد.

فیفا مهلت ۴۵ روزه ای به اســتقلال داد تا پول این بازیکن را پرداخت کند. کانال رســمی باشگاه استقلال در 
تلگرام ۲۹ شــهریورماه ســال ۱۴۰۱ اعلام کرد پول این بازیکن پرداخت شده و هیچ خطری این باشگاه را تهدید 
نمی کند اما چند ماه بعد مشــخص شــد میلیچ پولی دریافت نکرده و مدافع کروات به دلیل واریز نشــدن پول به 
حسابش، به باشگاه استقلال اخطار داده که پولی دریافت نکرده و مدرک آن ها برای پرداخت بدهی واقعی نیست!

طلب این بازیکن در ترکیه به صورت نقدی به میلیچ پرداخت شد تا پرونده پر حاشیه میلیچ بسته شود.
دومین پرونده به گابریل پین اختصاص داشــت، اشــتباه برخی از عوامل مالی اداری باشگاه استقلال در زمان 
مدیریت مصطفی آجورلو منجر به این شــد که پین، دستیار فرهاد مجیدی سرمربی وقت استقلال، به فدراسیون 

بین المللی فوتبال )فیفا( شکایت کند.
طبق قراردادی که این مربی ایتالیایی با باشگاه استقلال به امضا رسانده بود، این باشگاه باید مالیاتش را پرداخت 
می کرد اما گفته می شــود در زمان مدیریت گذشــته نامه ای به اداره مالیات فرســتاده شد مبنی بر اینکه باشگاه 
استقلال این بدهی را پرداخت می کند! پین از استقلال شکایت کرد تا او نیز سهمی در بسته شدن پنجره استقلال 

داشته باشد. فتح الله زاده در هفته های گذشته تلاش زیادی انجام داد و طلب این بازیکن به حسابش واریز شد.

سه وزنه بردار ایران توانستند در اولین قدم کسب 
ســهمیه المپیک پاریس جزو ۱۰ نفر اول رنکینگ 

قرار بگیرند.
 به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی وزنه برداری 
رنکینگ کســب ســهمیه المپیک پاریس را اعلام 
کرد و وزنه برداران براســاس رکورد مجموع خود در 
قهرمانی جهانی کلمبیا در این رنکینگ قرار گرفتند. 
مسابقات قهرمانی جهان کلمبیا که آذر سال جاری 
برگزار شد، اولین مرحله کسب سهمیه المپیک بود.
از هر کشــور تنها یک نفر که بیش ترین رکورد 

مجموع را دارد، در رنکینگ المپیک قرار گرفته است. برای نمونه در دسته فوق سنگین، علی داودی و آیت شریفی در 
قهرمانی جهان کلمبیا وزنه زدند اما چون داودی رکورد بالاتری نسبت به شریفی ثبت کرد، او وارد رنکینگ المپیک 

شد.
در دســته ۱۰۲ کیلوگرم که مدعیان زیادی در ایران دارد، در حال حاضر دهدار وارد رنکینگ شده است و رسول 
معتمدی و سهراب مرادی باید در اولین گزینشی المپیک خود بیش تر از دهدار وزنه بزنند تا بتوانند در رنکینگ قرار 

بگیرند. آن ها در قهرمانی جهان غایب بودند.
طبق سیستم کسب سهمیه المپیک، به ۱۰ نفر اول هر وزن المپیکی سهمیه تعلق می گیرد که ایران هم پس از 

پشت سر گذاشتن اولین گزینشی، سه نفر را در ۱۰ نفر اول رنکینگ المپیکی اوزان ۸۹، ۱۰۲ و فوق سنگین دارد.
کیانوش رستمی در دسته ۸۹ کیلوگرم و علی داودی در دسته فوق سنگین چهارم هستند. رضا دهدار در دسته 

۱۰۲ کیلوگرم در رده سوم قرار دارد.
حافظ قشقایی هم در دسته ۷۳ کیلوگرم در رده بیست و چهارم قرار گرفت.

هر ورزشــکاری که در یک وزن غیرالمپیکی وزنه بزند، رکوردش برای وزن المپیکی بالاتر محاسبه می شود. برای 
نمونه قشــقایی در قهرمانی جهان در وزن غیر المپیکی ۶۷ کیلوگرم وزنه زد و رکوردش برای رنکینگ دســته ۷۳ 

کیلوگرم که المپیکی است محاسبه شد.

۳وزنهبردارایرانیکقدمبهالمپیکپاریسنزدیکشدندطلبپینومیلیچپرداختشد


